
Diemen, 29 november 2021

Aan het college van burgemeester en wethouders van Diemen (via tussenkomst van de griffie),

Geacht college,

In 2017 hebben wij u een overzicht gegeven van ontbrekende bankjes in de openbare ruimte in Diemen. Dit 
naar aanleiding van een enquête tijdens de kramenmarkt op het Diemer Festijn. Na een overleg met de 
wethouder zijn er wat bankjes bijgeplaatst. 

Door bewoners van Buitenlust waren wij destijds ook geattendeerd op ontbrekende bankjes tussen deze wijk 
en het winkelcentrum Diemerplein, waardoor mensen genoodzaakt waren zelfs in een bushokje te moeten 
uitrusten. Bij het Van Gemertplantsoen zijn toen een aantal bankjes geplaatst. Die zijn inmiddels verdwenen 
vanwege de werkzaamheden bij de ondertunneling van het spoor. Het is ons opgevallen dat er op de langere 
route van de ‘bypass’ geen enkel bankje meer staat, terwijl de werkzaamheden bij elkaar zo’n drie jaar duren.

Onze vraag is of u kunt voorzien in het plaatsen van meer bankjes op deze drukke wandelroute.

Met dank voor uw beantwoording en met vriendelijke groet,

Namens de gemeenteraadsfractie van de Ouderenpartij Diemen,

Evert den Heijer

Peter Prins


